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Region Jämtland Härjedalens  
verksamhetsberättelse 2020 

 
Uppdrag 
 
Regionfullmäktige      
Ordinarie: Elin Hoffner 

Marie Svensson 

Sonny Hoffman 

Catarina Raswill Antan 

Helena Åsasdotter Nord  

Ersättare:  

Bo Danielsson 

Alf Lundin 

Nisse Sandqvist 

Hanne Krogfjord 

Delnia Mostafaee  

 

Revision                    
Gustav Onilsgård 

 

Valberedning                                         
Sonny Hoffman Ordinarie 

Catarina Raswill Antan Ersättare 

                         

Politisk sekreterare                    
Elin Hoffner 20% 

Marie Svensson 10% 

 

Gruppledare RF                    
Elin Hoffner 17% 

 

Regionstyrelsen 
Elin Hoffner Ordinarie 

Marie Svensson Ersättare 

 

Folkhälsoråd 
Marie Svensson representant  

 

Etikprövningsnämnden 
Marie Svensson Ersättare 
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Regionala Utvecklings Nämnden 
Bosse Danielsson Ordinarie 

Sonny Hoffman Ersättare 

 

Kollektivtrafikutskottet  
Sonny Hoffman Ersättare 

 

Hälso- och sjukvårdsnämnden 
Elin Hoffner Ordinarie 

Marie Svensson Ersättare 

 

ZÖ   
Elin Hoffner 

 

Nationell grupp för kollektivtrafik och infrastruktur: 
Hanne Krogfjord 

 

Patientnämnden 
Catarina Raswill Antan 

 

Strukturfondspartnersskap  
Bo Danielsson 

 

Hovrätten  
Catarina Raswill Antan 

 
Förvaltningsrätten   
Marie Svensson 

Christine Brulin/ Nisse Sandqvist  halvår avgått 

Catarina Raswill Antan  

 
Nämndeman tryckfrihetsmål 
Grupp 1 

Catarina Raswill Antan 

Helena Åsasdotter Nord 

Grupp 2 

Elin Hoffner 

 

2020 
Pandemins år 2020 går utan tvekan till historien. Hela världen är drabbad och ingen lämnas 

oberörd. Hela samhället har ställts inför svåra ställningstaganden och uppgifter att lösa. Inte 

minst sjukvården men också inom regional utveckling. Det har handlat om åtgärder i 

samhället för att minska smittspridning och lösa behovet av vård av sjuka patienter som 

samtidigt måste hållas isolerade. Det har varit problem med sjukvårdsutrustning som inte 

funnits i samma omfattning som det ökade behovet. Brist på läkemedel har varit ett annat akut 

problem att hantera. Mycket har samordnats från nationell nivå men regionerna har haft 

många problem att lösa även regionalt och lokalt.  
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I och med pandemin har många sjuka patienter valt att inte söka vård och mycket av den 

planerade vården har ställts in. Det har inneburit färre läkarbesök, sjukvårdande behandlingar, 

vårdtillfällen och färre vårddagar. Det in sin tur ger en vårdskuld som växer mer och mer för 

varje dag pandemin fortsätter. 

 

Det har inte funnits några större meningsskiljaktigheter kring arbetet med att klara av 

pandemins utmaningar men de blågröna styrande partierna har drivit en personalpolitik som 

varit kontraproduktiv. På så sätt har de skapat många och hårda konflikter mellan både 

Vänsterpartiet och Socialdemokraterna i opposition men framför allt med personalen på 

sjukhuset. Sverigedemokraterna har varit passiva.   

 

De blågröna med Centerpartiet i spetsen har tagit bort avtal på flera områden inom 

specialistvården, något som inneburit att personal får arbeta mer med mindre lön, detta i en tid 

när vi är oerhört beroende av erfaren personal. Reaktionerna har inte låtit vänta på sig. Det har 

under större delen av året rått upprorsstämning och det skrivs dagligen i press och sociala 

medier hur stora delar av personalen känner sig motarbetade, kränkta och överkörda av den 

politiska ledningen. De är tydliga med hur orimlig deras arbetssituation har blivit. De 

blågröna försvarar sig med att detta var en nödvändighet ur rättviseperspektiv och på 

ekonomiska grunder. Ingen hänsyn tas om det är skiftarbetande eller dagverksamhet, hur 

mycket kompetens som krävs eller hur vårdtyngden skiljer sig åt.  

 

I ett senare skede kan vi se att regionen själv gör avvikelser från likvärdighetsprincip, att alla 

ska ha lika och tecknar avtal på andra grunder. Behovet av hyrpersonal har ökat i takt med att 

regionanställd personal har försvunnit. Många erfarna medarbetare har slutat, vissa har stannat 

med regionen som arbetsgivare men många har också valt att lämna helt. Våra erfarna 

medarbetare som lämnat har ersatts av personal med begränsad eller ingen yrkeserfarenhet, 

många kommer direkt från skolan.  

 

Vänsterpartiets personalpolitik stämmer bra överens med de krav som framförts av de 

anställda, om vilka satsningar som behöver göras. Vi ser ingen orättvisa i att det finns olika 

avtal. Utifrån regionens stora verksamhet så vore det konstigare om behoven såg lika ut 

överallt. 

 

De blågrönas åtgärder har inte gett några besparingar, resultatet har blivit precis tvärtom. 

Tyvärr är det svårt att räkna på vad tappad kompetens kostar. Avvikelserapporteringen har 

stora brister och vi kan bara ana utifrån personalen egna berättelser att vårdskador har ökat 

kraftigt och att patientsäkerheten inte längre kan garanteras. 

 

Ekonomiskt så ser det bättre ut än det gjort sedan 2010 när regionen senast redovisade ett 

plusresultat. Det är dock inte de blågrönas åtgärder som skapat en bättre ekonomi utan det är 

riktade och generella statsbidrag som tillsammans med ett förändrat skatteutjämningssystem 

ger Region Jämtland Härjedalen ca 200 mkr. Det skulle kunna sägas att Regionen får tillbaka 

de ca 180mkr som vi blev av med när skatteutjämningssystemet gjordes om 2004 men utan 

någon större uppräkning. Sammanräknat statsbidrag, skatteutjämning, skattehöjning och med 

den vård som inte blir utförd under pandemin men med ökade kostnader som covid-19 medför 

så landar regionen på ett årsresultat på 323 miljoner. 
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Personalpolitik har varit Vänsterpartiets stora fråga under 2020. Vi står fortfarande fast vid 

den skattehöjning på 1kr som vi yrkade på redan 2015, vilket det nu kvarstår 50öre av. Det är 

pengar som oavkortat ska gå till personalsatsningar och till primärvård. Personal är regionens 

största kostnad men också vår största resurs vilket innebär att det är där vi kan hämta hem 

mest pengar över tid. Personalens arbetsvillkor och arbetsmiljö måste förbättras och vi 

behöver få en personalstyrka som kan, vill och orkar arbeta fram till pensionen. Det skulle 

innebära färre hyrpersonal, lägre sjuktal, lättare att rekrytera och en lägre omsättning av 

personal. Med en välmående personal som kan känna sig stolta över sitt arbete minskar vi 

kostnaden för vårdskador och höjer patientsäkerheten. Det handlar om hållbara, långsiktiga 

satsningar som kommer att ge stort genomslag ekonomiskt över tid. Primärvården ska ställas 

om mot god och nära vård med patienten i fokus. 

 

Ansvarsprövning och Vänsterpartiets avsiktsförklaring.  
Inte heller under 2020 fick regionstyrelsen och hälso -sjukvårdsnämnden ansvarsfrihet. 

Revisorerna riktade kritik med samma argument som tidigare år där man påtalade bristande 

styrning, ledning, måluppfyllelse och ekonomiska resultat. Det märkliga detta år var att de 

blågröna partierna gav ett tjänstemannauppdrag om att skriva en avsiktsförklaring som sedan 

alla deras ledamöter använde. Vänsterpartiet skrev dock egna då varje ledamot har ett 

personligt ansvar och de blågrönas hantering är därför oetisk.  

  

Vänsterpartiets Regiongrupp 
Vänsterpartiets regiongrupp har haft gruppmöten kvällstid dagen före varje fullmäktige och på 

styrelsesammanträdens första dag.  

 

Regionfullmäktige: 11/2, 12/2, april inställt, 26/5 extra, 16/6, 17/6, 19/10, 20/10, 24/11, 

25/11 

 

Regionstyrelse: 22/1, 24/3, 23/4, 29/4, 25/5, 26/5, 5/6 budgetdag, 25/8, 29/9, 30/9, 12/10 

träff revisionen, 19/10, 3/11, 4/11, 8/12 

 

Folkhälsorådet: 5/3, 5/5, 8/6,23/9, 23/11.  

 

Etikprövningsnämnden: 14/7 

 

Gruppmöte: 20/1, 10/2, 23/3, 28/4, 25/5, 15/6, 24/8, 9/9, 29/9, 15/10, 3/11, 23/11, 7/12 

 

Gruppledarträffar med presidiet: 12/3, 11/5, 13/5, 9/6, 22/9, 10/12 

 

Hälso- och sjukvårdsnämnd: 27/2, 2/4, 14/5, 11/5, 17/9, 18/9, 14/10, 19/11, 17/12 

 

Regional utvecklingsnämnd (RUN): 25/2. 31/3. 12/5. 9/6. 15/9. 13/10. 17/11. 15/12  

Kollektivtrafikutskottet: 22/9, 20/11, 18/12 Fördjupningsdag 14/10 
 

Direktörsträffar: 5/5, 9/6, 27/8 

 

ZÖ samverkansgrupp Region JH och Östersunds kommun: 

 
Hälsovalsgrupp: 13/2, 25/2, 12/3, 18/3, 6/4, 27/4, 5/5, 8/5 
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Grupp struktur framtidens primärvård Östersund: 30/3, 4/5, 12/5, 29/5, 10/6, 24/8, 

9/8, 22/9, 28/9 

 

Krisledningsnämnd: 6/5, 13/5, 3/6, 24/6, 16/12 

 

Remissgrupp God och nära vård: 18/6, 8/8 

 

Grupp översyn politisk organisation: 16/10 

 

Blågrön träff: 16/3, 18/5, 14/9 

 

Samverkansrådet: 29/5 

 

Under året har representanter för Vänsterpartiets regiongrupp deltagit i: 

 Studiebesök sprututbytesprogrammet 15/1 

 Studiebesök patologen 15/1 

 Studiebesök operation Campus 16/1 

 Medverkan i radio, primärvårdsstruktur Östersund 20/1 

 Hälsovals seminariet 21/1 

 Träff med PRO 23/1 

 Studiebesök Jamtli 29/1 

 Reportage Elin och Tom Silverklo om personalpolitik 

 Årskonferens 23/2 

 Studiebesök Habiliteringen 10/3 

 Intervju LT personalsituationen 

 Träff med regionens plusgrupp ABF 

 Kongress 31/10–1/11 

 Norrlandstingsträff digitalt 12/11 och den 8/9 

 Skrivarkurs digitalt 

 Möte om Landstingsbostäder, inbjuden av Socialdemokraterna 

 Jämtland 2050 28/2  

 Digifys vårdvalremiss 14/1 

 P4 Jämtland intervju om avgiftsfri influensavaccin 27/5 

 P4 Jämtland intervju om kultur på recept 27/8 

 SVT Jämtland intervju om kultur på recept 2/6  

 Mobilisering mot droger 26/11 

 Vänsterpartis regional facklig träff 10/6, 2/12 

 SVT Jämtland om intervju om budget Elin 

 Artikel i ÖP om införande kultur på recept och artikel när motionen bifölls. 

 Elin i LTZ ”sjukvårdspolitiken Elin Hoffner (V) upprörd – fick fel siffror om 

uppsägningarna på kirurgen. 

 LTZ Elin H nominerad till partistyrelsen  

 Jämtlandstidningen artiklar med om/med Vänsterpartiets Regiongrupp  

 S och V vill stoppa pengar till privat Hälsocentraler 30/4 

 Avgiftsfri influensavaccin 2/6 

 Kultur på recept 11/6 

 Kultur på recept ny behandlingsmetod 22/10 

 Seminariet Agenda 2030  
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 Klimatseminariet 17/9 

 Spridningskonferens 2020 6/2 

 Idrott åt alla - Hela livet 20/2 

 Vänsterpartiet i Svenska kyrkan, ViSK årsmöte 19/9 

 

 

Regiongruppens ledamöter och ersättare är väldigt aktiva. På möten fyller vi våra ordinarie 

platser och har som regel alltid våra ersättare på plats. 2020 har dock varit lite annorlunda då 

större delen av årets möten har varit digitala. Under årets första halva var förutsättningarna för 

gruppens deltagande väldigt olika vad gäller tekniskt kunnande och utrustning men också vad 

gäller möjlighet att sitta hemma och ha möten med uppkopplingsmöjlighet som måste vara 

tillräckligt snabb och med plats för enskildhet. Digitala möten har uppskattats av några och 

setts som ett stort hinder för andra. Under året så har vi försökt att tillgodose behoven för så 

många som möjligt och ändå ha säkra möten. Vi har haft gruppmöten på ABF där de som 

önskat delta på distans har kunnat göra det, medan en grupp valt att delta fysiskt på plats.  

 

Under hösten när smittspridningen av covid-19 ökade så övergick våra gruppmöten till att bli 

helt digitala. ABF stängde sina lokaler och det fanns inte längre möjlighet att ha blandade 

möten säkert. Regiongruppens möten inför styrelse och fullmäktige är välbesökta även om vi 

tappat något i antal under den speciella situation som varit under året. 

 

Utöver våra valda ledamöter så har vi även aktiva personer från plusgruppen som deltar i 

gruppmöten på fullmäktige och i arbete som fördelas i regiongruppen.  

Från att ha varit en liten grupp med mycket ensamarbete för personer med parlamentariska 

uppdrag så har vi genom åren skapat en större gruppering som tillsammans kan hjälpas åt att 

arbeta fram Vänsterpartiets politik i regionen. Distriktets ombudsman har varit en fantastisk 

resurs under året. Hon har ett stort kunnande och har alltid funnits nära till hand.   

 

Det har varit ett produktivt arbete under året där regiongruppen har synts och hörts i media. 

Gruppen har varit flitig i nämnd, styrelse och fullmäktigearbetet och lyft upp många 

vänsterfrågor på dagordningen.  

 

Vänsterpartiets regiongrupp har inte haft några allianser under året. Vi har tagit möjligheten 

och friheten som ett arbete i opposition ger. Det har gett oss utrymme att profilera oss i media 

och den möjligheten har vi förvaltat efter bästa förmåga. I enskilda frågor har vi dock 

samarbetat med Socialdemokraterna i regionen. 

 

Samarbetet med övriga norrlandsregioner fortgår och utvecklas allt eftersom. Vi har träffats 

två gånger under året, numer digitalt, vår och höst. Norrlandstingsträffarna ger möjlighet till 

kunskapsinhämtning, samarbeten i specifika frågor som vi önskar lyfta och göra 

gemensamma utspel kring samt att bygga nätverk med andra Vänsterpartister. Det är viktigt 

att inte underskatta betydelsen av nätverk. Att veta vem man kan skriva till eller ringa när man 

har problem att lösa är ovärderligt och framförallt så känner vi styrkan av att vara fler. Det 

pågår diskussioner angående att ha ett tätare samarbete med fler möten, något som förenklas i 

och med digitaliseringen 
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Det är även fortsatt ett unikt politiskt läge i regionen som många gånger gör det ”politiska 

spelet” oförutsägbart och svårhanterligt. De blågröna partierna har majoritet i styrelse och 

nämnder men inte i fullmäktige. Där är Sverigedemokraterna vågmästare. Detta innebär att de 

blågröna försöker avgöra så många ärenden som möjligt i styrelsen utan att de går vidare till 

fullmäktige för beslut.  

 

Lagda motioner: 

 Rutiner register sepsis 

 Kultur på recept bifall 

 Facklig samverkan 

 Möjlighet till att driva patologens verksamhet i egen regi 

 Se över skatteväxling habilitering och möjlighet att ta tillbaka verksamhet 

 Ta bort ålderindelning område habilitering 

 Avgiftsfri influensavaccinering lagd 2019 men bifölls i juni 2020.  

 

Yrkanden Regionstyrelsen: 

 Region Jämtland Härjedalen ska ha kvar målet att vara en attraktiv arbetsgivare 

 Att inrättandet av visselblåsarfunktion samordnas med länets kommuner 

 Regionstyrelsens verksamhetsplan och budget, Vänsterpartiet deltog inte i beslutet då 

handlingarna kom väldigt sent 

 Ökad kapacitet omsättnings och säkerhetslager 

 Medicinsk fotvård oavsett diagnos efter individuell bedömning 

 TLV referensprislista ska användas även fortsättningsvis 

 Kompensation till privata vårdgivare ska lyftas för beslut till regionfullmäktige 

 Regionen ska utveckla arbetet mot hedersvåld och förtryck 

 Avgiftsfritt influensavaccin 

 

Yrkanden Hälso- och sjukvårdsnämnden HSN: 

 Arbeta med fallprevention: hur arbetet med läkemedelsgenomgångar fortgår 

hur arbetet med Trygg och säker hemma fortgår 

hur de två utsedda personerna med samordningsfunktion i dessa frågor arbetar och 

driver arbetet framåt 

hur arbetar vi systematiskt för att nå målet på 51/1000 och hur ligger vi till 

hur använder regionen Socialstyrelsens utbildningsmodul Ett fall för teamet. 

 Vänsterpartiets förslag om hur framtida primärvård Östersund ska se ut 

 Högkostnadsskydd 

 Tillgänglighet, vårdskuld och undanträngningseffekter 

 Uppföljning läkemedel äldre 

 HPV-vaccin pojkar 

 Samverkan kring personer med psykisk funktionsnedsättning 

 Återremiss, införande av tre divisioner i organisationen 

 Hälso- sjukvårdsnämndens verksamhetsplan, Vänsterpartiet deltog inte i beslutet då 

handlingarna kom väldigt sent 

 Möjlighet att ha med sina barn på boende i samband med högspecialiserad vård 
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Regionala utvecklingsnämnden (RUN): 
Bosse Danielsson är ordinarie i nämnden och Sonny Hoffman sitter som ersättare.  

Vi har under året skapat en intressegrupp för RUN där vi just nu är tio personer som går 

igenom handlingarna inför mötena och kommer med inspel på saker som ska tas upp. 

Den mesta tiden i RUN har gått åt till att bevaka Vänsterpartiets intressen. 

Vänsterpartiet och Socialdemokraterna är i opposition i nämnden och samverkar där det är 

lämpligt. Vänsterpartiet och Socialdemokraterna har gemensamma gruppmöten inför RUN-

mötena. 

Utskott för kollektivtrafikfrågor: 
Efter beslut i regionfullmäktige om att överföra kollektivtrafikfrågorna från Länstrafiken AB 

till den politiska organisationen i regionen så övertog utskottet verksamheten från och med 

den 1 juli 2020. 

 

Utskottet har som uppgift att inom kollektivtrafikområdet arbeta med: 

Fördjupning inom fokusområden och strategiska utvecklingsområden, 

framtidsbevakning och analys av långsiktiga utvecklingsområden, 

inspel till regionala utvecklingsnämndens arbete med planering och uppföljning, i synnerhet 

nämndens verksamhetsplan, samt bevaka att uppdraget som Regional 

kollektivtrafikmyndighet fullföljs. Utskottet ska vara referensgrupp i upphandlingsfrågor 

inom kollektivtrafikområdet. 

  

Utskottet har 5 ledamöter och 5 ersättare där de blågröna har 3 ordinarie platser och 

oppositionen har 2 ordinarie platser.  

Genom valsamverkan med Socialdemokraterna har Vänsterpartiet en ersättarplats som vid val 

i Regionala utvecklingsnämnden tilldelats Sonny Hoffman. 

 

Sedan utskottets start har 3 ordinarie möten genomförts samt en fördjupningsdag (14 oktober) 

med punkterna: 

Diskussion - Utskott för kollektivtrafikfrågors roll och uppdrag samt ansvarsfördelning 

mellan utskott och nämnd 

Informationer- Presentation av område Kollektivtrafik och regionens uppdrag som Regional 

Kollektivtrafikmyndighet (RKM) 

 

En stor del av de ordinarie mötenas innehåll har bestått av information om pandemins 

konsekvenser för kollektivtrafiken då intäkterna minskat betydligt samt information om läget 

gällande den nya lösningen av hållplatser i Östersunds centrum då busstorget försvinner och 

övergår i den s.k. Östersundslänken. 

 

Patientnämnden: 
Catarina Raswill Antan har en ordinarie plats i Patientnämnden för Vänsterpartiet. Helena 

Åsasdotter Nord har funnits med från regiongruppens plusgrupp som stöd till Catarina då hon 

är väldigt intresserad av arbetet i nämnden. 

 

Även patientnämndens verksamhet har präglats av Covid19 under 2020. Arbetet har fungerat 

om än lite urvattnat. Patientnämndens årsberättelse beskriver arbetet mer i detalj och finns att 

läsa på regionens hemsida. 

(regionjh.se/politikdemokrati/politiskorganisation/politiskaorgan/patientnamnden) 
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De synpunkter som inkommit som är direkt kopplade till Covid kommer att samlas ihop och 

redovisas/bearbetas separat. Vidare har initiativ tagits för att bilda nätverk för samtliga i 

Vänsterpartiet som har uppdrag i respektive patientnämnd. Om något ska nämnas särskilt så 

är det extra glädjande är att barnärenden kommer att tydliggöras i framtiden. 

 

Interpellationer: 

 Läge bemanning och personalens arbetssituation Region Jämtland Härjedalen 2 

ggr  

 Tillgänglighetsarbetet 

 

 

Frågor: Under fullmäktiges frågestund  

 Självinläggning inom psykiatrin 

 Storsjögläntans verksamhet 

 Eventuella framtida besparingar som påverkar de anställdas arbetsmiljö 

 Café nyfiket 

 Inom vilka områden det byggs upp en vårdskuld 

 Patientsäkerhet/bemanning 

 Patientsäkerhet/ekonomi  

 

Sociala medier: 

 Artiklar med mera har även lagts ut på sociala medier 

Här finns det utvecklingspotential för att nå ut bättre. Bör ses över inför nästa valrörelse. 

 

Artiklar: de flesta debattartiklar/insändare har vi fått in i ÖP, LTZ och 
Jämtlandstidningen någon enstaka i Härjedalstidningen.  

 Palliativ vård 

 Vänsterpartiet vill ha 10 miljarder till välfärden 

 Ny partiledare, tiden med Jonas 

 Vänsterpartiet vill förstärka ekonomin för välfärden 

 Återställ Långforsen 

 Samband fattigdom och funktionsnedsättning 

 Personal kostnad eller resurs 

 I vad ligger besparingen med en dålig personalpolitik 

 Långvarig smärta 

 Den privata sektorn löser inte våra kriser 

 Framtidens primärvård Östersund’ 

 Facklig samverkan 

 Kultur på recept 

 Avgiftsfri Influensa vaccinering  

 Hörselvården 

 

Vi har bjudit in:  

 Inbjöd till en facklig träff men med önskan från våra gäster så sköt vi på datumet 

till den 25/1-2021 

 Plusgruppsträff och middag ställdes inte in men om till efter pandemi 
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Utvecklingssamtal: 

 Planeras till efter pandemi när vi kan träffas fysiskt 

 

Dokument:  

 Vänsterpartiets reviderade Regionplan och Finansplan 

 

Verksamhetsplan för Vänsterpartiets Regiongrupp 2020 
 

Efter majoritetsförändringen 2015 har Vänsterpartiet sämre insyn och betydligt färre uppdrag 

än tidigare. Ambitionsnivån kan inte vara lika hög som tidigare då nya ledamöter är i en 

kunskapsinhämtningsprocess och vi finns inte längre med på de arenor där information utbyts 

på samma sätt som tidigare när vi satt i majoritet. 

 

Vi arbetar på att hitta effektiva arbetsformer för att få ut det mesta möjliga av de resurser vi 

förfogar över och laddar för valår 2022.  

 

Under kommande år har vi en hel del aktiviteter som vi avser att närvara/genomföra. 

 

I vår planering ligger: 

 Genomföra ett flertal studiebesök inom regionens verksamhetsområden 

 Kontakter med brukarorganisationer, fackliga representanter 

 Vänsterdagar 

 Norrlandstingsdagar vår och höst i Umeå 

 Information på Styrelsens första dag 

 Gruppmöten med Regiongrupp i samband med Regionfullmäktige 

 Gruppmöten med Regiongrupp i samband med Regionstyrelsemöten 

 Representant för Regiongruppen, ambition att närvara på Distriktsstyrelsemöten 

 Vid behov genomföra Kommun och Regiondagar, ReKo-dag 

 Att arbeta med att bibehålla hög närvaro vid gruppmöten 

 På valfritt tema erbjuder Regiongruppen att medverka på partiföreningsmöten efter 

överenskommelse 

 Så långt ekonomin räcker ska Regiongruppen närvara på SKL:s vänsterarrangemang 

och bevaka andra nationella, regionala och lokala arrangemang 

 Utåtriktat arbete i media, på nätet och i möte med människor 

 Planera inför nästa valrörelse 

 Utåtriktad aktivitet en vår och en höst för att möta väljare, fysiskt eller digitalt 

 

I övrigt följer regiongruppen Vänsterpartiets region–finansplan. 
 


